

**ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS**

Headquarters Edition
Number 5/88 January 18, 1988

Édition de l'administration centrale
Numéro 5/88 le 18 janvier 1988

SERVICE OFFERED BY THE OFFICIAL
LANGUAGES DIVISION (ADL)

French Editing Service

Employees who are uncertain of the quality of their French texts may now benefit from a French language editing service. The objective of this new service is to improve the employees' French writing skills and enhance their linguistic knowledge.

Employees interested in using this text revision service are asked to contact Mrs. Sylvie Tessier at 996-2200

English course: basic language
training to level C

There are still a few places left in our English course for francophone employees who have a knowledge of English equivalent to level B.

Those interested in registering for this course are invited to contact Mrs. Rita Patenaude at 996-3850.

French and English courses for
spouses of rotational personnel

French and English second language courses are offered for spouses of rotational personnel. These courses are held in the Lester B. Pearson Building, 125 Sussex Drive.

SERVICES OFFERTS PAR LA DIRECTION DES
LANGUES OFFICIELLES (ADL)

Service d'aide à la rédaction française

Les employés qui désirent s'assurer de la qualité de leurs textes français peuvent bénéficier dorénavant d'un service d'aide à la rédaction. Ce nouveau service vise à améliorer l'expression écrite française des employés et à leur donner l'occasion de parfaire leurs connaissances linguistiques.

Les personnes intéressées à faire réviser un document sont priées de communiquer avec Mme Sylvie Tessier au 996-2200.

Cours d'anglais: formation de base pour
le niveau C

La Direction des langues officielles dispose encore de quelques places dans un cours d'anglais destiné aux employés francophones qui ont déjà un niveau B ou l'équivalent.

Les personnes intéressées à suivre ce cours sont invitées à communiquer avec Mme Rita Patenaude au 996-3850.

Cours de français et d'anglais pour les
conjoints du personnel permutant

Des cours de français et d'anglais langues secondes sont offerts aux conjoints du personnel permutant. Ces cours se donnent à l'édifice Lester B. Pearson, 125, promenade Sussex.